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Møtedeltakere 

Klasse Representant Til 
stede 

Vararepresentant Til 
stede 

1a Mads Rasmussen (Trivselsgruppa) 

mads.vinje.rasmussen@outlook.com 

-   

1b Agnete Helene Matre (Trafikkgruppa) 
Agnetehelene@gmail.com  

-   

2a Torkil Wiberg (Trivselsgruppa) 
torkilwiberg@gmail.com 

- Jannike Røtne 
j_rotne@yahoo.no 

- 

2b Kjetil Lognvik Reinholdt (Trafikkgruppa) 
kjetillr@gmail.com  

x    

3a Pål-Stian Misje (Trivselsgruppe) 
palstian@gmail.com  

- Jørgen Seljenes 
Jorgen.seljenes@gmail.com   

x 

3b Arvid Vasstrand (Trafikkgruppa) 
avasstrand@hotmail.com  

x Marta Gjerdåker 
Marta.gjerdaaker@gmail.com 

 

4a Kristoffer Jul-Larsen (17. maigruppen) 
kristoffer@fastmail.fm  

 Stig Hausberg 
stig.hausberg@gmail.com  

x 

4b Elisabeth-Marie Pettersen  (17. maigruppen) 
elisabeth.berg.pettersen@gmail.com  

x Åse Merete Solheim 
aasesolheim@yahoo.no  

 

5a Marta Gjerdåker (Trivselsgruppa) 
Marta.gjerdaaker@gmail.com 

x Åse Ynnesdal-Jetmundsen 
aseyjet@outlook.com 

 

5b Stig Hausberg (Trafikkgruppa) 
Stig.hausberg@gmail.com  

x Marc Niere 
M_niere@gmx.de   

 

6a Kari Margrethe Erstad 
karimerstad@gmail.com  

x Ingunn Breivik 
ingunnbreivik@hotmail.com  

 

6b Noordiin Ali Omar (17. maigruppen) 
noordiino@gmail.com  

- Sigurd Lie 
Sigur.lie@gmail.com  

- 

7a Marit Mork (Trivselsgruppa) 
marit_mork79@hotmail.com 

- Hedda Aamodt-Skeidsvoll 
Odd Einar   
hedda@aamot-skeidsvoll.com 

x 

7b Merete Mikkelsen (Trafikkgruppa) 
mermik@gmail.com  

x Fraser Keddie 
fraseraze@gmail.com  

- 

 Rektor 
Susanne Gade Utne 
Susanne.utne@bergen.kommune.no 
 

x   
 

 

Styret i FAU Minde skole: 

Elisabeth-Marie Pettersen – Leder 

Marta Gjerdåker – Nestleder 

Torkil Wiberg – Kasserer 

E-postadresse styret: fau.minde.skole@gmail.com 
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Sak  Diskusjon Ansvarlig 
1 Rektors punkt Rektor svarer på bygningsmessige spørsmål fra FAU: 

Lys i ballbingen: Det ventes på en lift 
Skjeggkre: Det er bestilt feller. 
Fotballbingen, nett på målene: Det blir fikset til våren. Det 
er en standard type nett som blir montert. 
Til våren vil vaktmester komme med innspill på hva foreldre 
kan bidra med på dugnad. Dette vil være av type 
vedlikehold og maling. 
Til våren vil det kunne males på skoleplassen som kan 
frembringe ulike typer lek. 
 
Rektor har fått spørsmål fra FAU om jenter og gutter kan 
bytte på garderobene, for eksempel ha et halvt år hver i 
garderoben før de bytter. Rektor svarer at dette er ikke 
aktuelt og vil ikke gjennomføres fordi skolen syns at det 
fungerer slik som det er i dag. 
 
Rektor informerer om at ryddighet på skolen er blitt bedre. 
Klær henger på knagger og ting står langs veggen.  
 
FAU har stilt spørsmål til rektor om skolen ønsker å ta imot 
bøker fra foreldre eller Minde skole musikkorps sitt 
loppemarked til å ha på skolebiblioteket. Skolen svarer at 
de ønsker ikke dette. 
 
Neste års skolerute er på plass.  
Rektor forteller at tillitsvalgte lærere på skolen har 
fremmet forslag om å slutte med skolegudstjeneste. 
Alternativt opplegg kan være i gymsalen. Rektor ønsker at 
FAU diskuterer saken og kommer med innspill til skolen. 
 
Rektor presenterer i møtet resultater fra 
foreldreundersøkelsen på Minde skole 2023/2024. 
Svarprosenten er på 42,7 %. 
Høyeste score er 5, laveste er 1. 
Motivasjon: Gode resultater 
Trivsel: Gode resultater 
Hjem-skole samarbeid: Gode resultater. Noen kunne ønske 
bedre veiledning fra skolen om hvordan de kan hjelpe 
barnet med skolearbeidet. 
Støtte fra lærerne: Gode resultater 
Trygt miljø: Gode resultater, litt over 4 
Mobbing på skolen: Resultat 3,7 
Regning, lesing, skriving: Resultater på mellom 3,5 og 3,7. 
Rektor er ikke sikker på om disse resultatene kan brukes til 
så mye. 
Digitale ferdigheter: Lavt resultat på om barnet lærer å 
være kritisk til det de finner på internett. Høyt resultat på 
at foreldre opplever at barna bruker digitale verktøy. 
Dialog og medvirkning: Gode resultater, mellom 4,3 og 4,7. 
Rektor får spørsmål om lærerne bruker for mye tid på 
dialog med foreldre. Svaret er at det oppleves som at 
lærerne sin dialog med foreldre på Minde skole er på et 
rimelig nivå og at de telefonsamtaler som tas er 
nødvendige. 
 

 



 
Mobbeundersøkelsen 2023/2024: 
Resultatene for 5 trinn på Minde skole er dårligere enn 
landsgjennomsnittet. Skolen skal iverksette tiltak. 
Tallene er offentlige tall, disse kan søkes opp på nettet: 
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-
grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-
sporsmal/ 
 
FAU stiller spørsmål til rektor om det er mulig å gjeninnføre 
ordningen med trafikkvakter fra 7. trinn om morgenen. 
Rektor sjekker med elevrådet om dette kan la seg gjøre. 
 
 

2 Gjennomgang av 
årshjul 

Saker i årshjulet følges opp av de enkelte undergrupper. 
Årshjulet legges på skolens nettside. 

 

 

3. Status undergrupper 
 

3.1 Trivselsgruppen Trivselsgruppa har gjennomført markedsdag for 
vintersportsutstyr. Oppmøte var bra, kafeen solgte varer 
for ca. 2500 kr som går til FAU og aktiviteter for elever. 
 
Trivselsgruppa undersøker status for nærmiljømidler til 
neste år. Søknadsfrister i slutten av mai. 
 
Elisabeth-Marie tipser om å sjekke om andre etater har 
støtteordninger der FAU kan søke midler. Trivselsgruppen 
sjekker dette. 
 
Plan for aktiviteter etter skoletid er sendt ut. Alle aktiviteter 
er startet opp. 
 
Det er dialog om teatergruppe, foreløpig har ikke gruppen 
fått mulighet til å bruke gymsalen i tidsrom som passer for 
instruktør. 
 

 

3.2 Trafikkgruppen Søknad om midler til trafikksikkerhetstiltak er sendt til 
VLFK, etter frist. Minde skole fikk ikke midler i denne 
runden. Stig søker på nytt i mai. 
 
Torkil må sjekke om midler fra VLFK fra forrige runde har 
kommet på konto. 
 

 

3.3 17. mai-gruppen 17. maigruppen har planlagt møte på torsdag. 
Klassekontakter deltar. 
 
Informasjonsmøte for foreldre på 4.trinn og 6.trinn er 
planlagt gjennomført i februar.  
 
Fordeling av oppgaver blir gjort før informasjonsmøtet. 
 

 

4 Budsjett og regnskap Alle i FAU bes om å tenke gjennom aktiviteter som kan gi 
inntekter til FAU. Dette er nødvendig for å kunne 
opprettholde aktiviteter som FAU har hatt tidligere. 
 

 



5 Eventuelt 
 

5.1 Digitalisering av 
skolehverdagen 

Kristoffer har tatt initiativ til en diskusjon i FAU om 
digitalisering av skolehverdagen. 
 
Etter noen møter, formulerer FAU noen spørsmål til 
skoleledelsen. Det diskuteres også å lage 
foreldreundersøkelse. 
 

Kristoffer 

5.2 Skidag Kari sjekker pris og muligheter for bussleie for 6. trinn sin 
skidag. 
 

Kari 

5.3 Kjøpe dekke til 
gymsal 

FAU stiller spørsmål til rektor om skolen har vurdert å kjøpe 
inn dekke til å legge i gymsalen ved arrangement. 
 

Susanne 

5.4 Hverdagsøkonomi for 
elever. 

Kjetil (2b) legger frem for FAU en mulighet for 
undervisningsopplegg om hverdagsøkonomi for 
mellomtrinnet. 
SR-bank arrangerer, gratis. 
Kjetil undersøker mer om opplegget og legger dette frem 
for rektor i neste møtet. 
SR-bank skal få ny markedskoordinator for Bergen. Kjetil 
følger opp  
 

Kjetil 

5.5 Skolegudstjeneste FAU diskuterer rektor sin forespørsel om innspill fra FAU på 
om skolen skal fortsette å gå på skolegudstjeneste i 
Storetveit kirke. 
 
FAU ønsker enstemmig at skolen fortsetter å gi elever 
muligheten til å delta på skolegudstjenesten i Storetveit 
kirke. Det er stor deltakelse i skolegudstjenesten, ca. 2/3 av 
elevene deltar. Det er også andre verdier enn det religiøse 
med skolegudstjenesten, det er barnas opptreden/sang i 
kirken, kunst og kultur, turen til og fra kirken og mulighet 
for foreldrene å delta. Dette vurderer FAU som verdifullt. 
Samtidig ønsker FAU at skolen fortsetter med de fine 
adventsamlingene i gymsalen, som foreldre har fått 
mulighet til å delta i. 
 

FAU felles 

5.6 Skoledisco FAU-representanter på 5.trinn skal planlegge og 
gjennomføre skoledisco for 5. – 7- trinn. Det besluttes å 
gjennomføre discoen etter påskeferien, altså i april, siden 
det av erfaring er en fordel at det ikke er så kaldt ute slik at 
elevene kan være både inne i gymsalen og ute på 
skoleplassen. 
Representanter for 5.trinn sammen med klassekontakter 
starter planleggingen på e-post og kaller inn til møte ved 
behov. 
Erfaringsdokumenter fra tidligere år finnes, Marta sender 
ut. 
 

Marta 

6 Avtale neste møte 
 

Tirsdag 05.03.2024. 
Møter er alltid første tirsdag i måneden. 
Marta kaller inn noen dager i forkant av møtet. 
 

Marta 

 


